
 

Skolebestyrelse for Damhusengens Skole 
Dato: 11. marts 2021  
Tid: 17.00 til 19.00  

Sted: Virtuelt over ”teams”:  

Klik her for at deltage i mødet  

 

 

  
  

 
Mødedeltagere: Vigga (elev),  Anders (1. suppleant), Noah (elev), Thomas (medl.), Charlotte (medarb.), 
Karina (medarb.), Lisbeth (medl.), Morten (medl.), Lise (medl.), Kasper (medl.), Peter (medl.), Else Marie 
(medl.), Mette (KKFO-forældreråd), Jan (KKFO-leder), Anders W. (souschef) og Max (skoleleder). 

BEMÆRKNINGER 

1. Godkendelser • Godkendelse af dagsorden 
o Godkendt 

2. Budget 2021 
Bilag medfølger 

• Thomas, Kasper og Max har afholdt møde den 1, marts vedr. budget 21.  

• Thomas, Kasper og Max fremlægger med den forventning at budgettet 
godkendes. 

• Regnskab 2020 er fortsat udsat – vi mangler tilbagemeldinger fra forvaltningen 
o Thomas fremlægger budgettet. Der var særligt en drøftelse af 

midler til hytteture og til undervisningsmidler. 
o Det blev bemærket, at budget 2021 er første år uden særbevilling, 

samt at budgettet også afspejler, at ledelsen skal lære KKFO-
udgiftsstrukturen bedre at kende.  

o Bestyrelsen drøftede, at forvaltningens materiale og den manglende 
detaljeringsgrad af særligt lønudgifterne gør det vanskeligt at 
forholde sig kvalificeret til budgettet, herunder sammenligne 
udvikling og nøgletal over tid.  

o Budgettet godkendes.  
o Skolebestyrelsen bemærker, at grundlaget for bestyrelsens arbejde 

med budgettet, herunder varetagelse af tilsynsopgaven, ikke 
understøttes tilstrækkeligt af materialet fra det administrative 
fællesskab. 

o Skolebestyrelsen vil derfor igen rette henvendelse til Skole og 
Forældre vedr. detaljeringsgraden af budgettet og bestyrelsens 
mulighed for at føre tilsyn.  

3. Trivselsundersøgelsen  
Bilag medfølger 

• Opfølgning på den elev - trivselsundersøgelse der blev gennemført i 2020 

• Punktet skulle have været behandlet ved mødet i februar, men blev skudt til 
marts grundet COVID19 situationen. 

o Der er blevet stillet spørgsmål forud for mødet. Besvarelserne 
fremgår af bilaget. 

o Else Marie fremhæver indledningsvist, at skolen klarer sig rigtigt 
flot, også når vi sammenligner os med landet, København og 
naboskolerne.  

4. Coronasituationen • Orientering om situationen – herunder nødpasning og fjern- og nødundervisning 

• Orientering om det fremadrettet ”Corona spor” 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_MmRmZWY0OTUtODZkYS00ODZjLWFlMjAtM2RkNzVhMDJiNmY0%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%227ad74fff-48c1-4375-b52c-7e006726e7a4%22%2c%22Oid%22%3a%22a431e9a7-fd78-4f08-b8ca-027ef71b3b34%22%7d


 

o Der er i dag kommet nye retningslinjer for genåbningen for de store 
elever. 

o Vi har indgået et samarbejde med Energi og Vand, hvor klasserne vil 
modtage et forløb. 

o Vi forsøger at få alle klasser væk fra skolen, for ikke at være for 
mange og for meget trafik på skolen. 

o I 0. til 4. klasserne foregår der rigtigt meget godt og samarbejdet 
med lærerne og pædagogerne er godt. 

5. Orientering om 
skoleår 21/22 

• Status – hvor lang er vi i planlægningen af kommende skoleår – hvordan ser det 
ud med et blik på fag og personaler. 

o Vi havde i går fagfordelingsmøde. Vi er startet tidligt, fordi vi har en 
masse ubekendte. Vi er en stor skole og derfor er der meget 
kompleksitet og foranderlighed. 

o Max og Charlotte holder møder for at forstå og drøfte den nye 
arbejdstidsaftale. 

o Vi må heller ikke glemme at vi i forhold til vores principper skal 
forholde os til klassesammenlægninger på kommende 3. og 
kommende 7. 

o Else Marie påpeger, at det kan være vigtigt at melde ud hvilken vej 
pilen peger i forhold til, om der er klassesammenlægninger på vej 
eller ej – fordi det står i vores principper at vi skal kigge på det. 

o Jan fortæller, at den udvikling KKFOen står overfor, som blandt 
andet betyder at pædagogerne skal være årgangsorganisereret 
(sammen med lærerne) og følger de samme børn over flere år, er 
blevet modtaget rigtigt godt af pædagogerne. 

6. Årsberetning og 
møde 

• Vi vil afholde et virtuelt årsmøde i juni for alle 

• En beretning vil være udsendt inden årsberetning og kort blive præsenteret på 

mødet med mulighed for at spørge.  

• Mødet skal præsenteres som stedet, hvor man kan få seneste nyt om byggeriet, 

som der tages fat på i maj. (Nina fra byggeriet medvirker og præsenterer) 

• Det andet punkt er det nye skoleår. Hvordan kommer det til at se ud og hvad 

med de ekstra puljer, som bliver givet og de opgaver som vil post-corona-

nedlukning. 

o Ikke yderligere information end beskrevet ovenfor. 

7. Skoleindskrivning • Ledelsen orienterer – opdaterer bestyrelsen – status er den samme som sidst.  

• 140 elever er pt indskrevet 

• Vi regner med 5 klasser og håber på store klasser.  
o Status er den samme som sidst. 
o Skolen laver en video, der skal invitere folk ind i det de ikke kan se, 

når de ikke har adgang til skolen. 

8. Stormødet for 
forældrene 
Referat er sendt ud til 
alle forældre på 
skolen 

Opsamling på det forældremøde der har været for alle forældre. 

• Hvordan samler vi op? Samler vi yderligere op, der sendes opsummering ud 
fredag den 5. marts 2021. 
Er der ting der har gjort os klogere? 

o Else Marie fortæller at hun var meget positiv efter oplevelsen. 
o Vi har ikke tidligere holdt virtuelt stormøde for skolens forældre og 

det er positivt at 150 forældre deltog. 



 

o Der var rigtigt meget ros til lærerne og deres evne til at se de 
enkelte elever, trods fjernundervisning.  

9. Meddelelser • Elever: Ikke at tilføje noget i forhold til elevrådet. I forhold til sidst er skemaet 
ændret til nu 25 timer. 

• Lærere: Samme status som sidst. Vi er i fagfordeling, adskilte og gør det så godt 
vi kan. 

• KKFO: Der er dialog om behovet for at ansætte nye medarbejdere i forhold den 
ekstraopgave der ligger i at modtage 1.maj-børn. Der er en god stemning. 
KKFO-rådet skal være ordentligt orienteret omkring den nye struktur. 

• Ledelse: Byggeri – planen følges, der skal til at rives ned i slutningen af maj. Det 
bliver i første omgang mildt. 
Ny KKFO-leder – vi skal prøve at stille skarpere på vores stillingsopslag. Har holdt 
møde om hvor vi skal rette blikket hen. Thomas spørger ind til, om der skal siges 
ordentligt farvel til Klitten? Om det skal markeres? 

• Bestyrelsesformandskabet: Else Marie har ikke yderligere. Lise orienterer om en 
forældrehenvendelse der spørger ind til, om det på en skole hvor der arbejdes 
med trivsel og fællesskab kan være muligt slet ikke at komme på lejrskoler i et 
helt skoleforløb. Og nu bliver 5. klassernes hyttetur heller ikke til noget, så det 
virker relevant at spørge ind til. Else Marie bemærker, at vi har været gennem et 
katastrofeår, som har haft konsekvenser – derfor er det vigtigt at huske, at vi 
netop har arbejdet med vores retningslinjer for hytteture og lejrskoler, som der 
i øvrigt henvises til.  

10. Punkter fremadrettet • Hensigten er, at vi har et blik på kommende møde, at vi allerede her er klar over 
hvilke punkter vi skal have på dagsorden fremadrettet. 

• Byggeri – skal vi have det på til april? Maj? 

• Principper fremadrettet 

11. Evt. 
 

 


